



Mødereferat

marts

Emne Brugerrådsmøde
 Dato / tid 1.marts 2018
 Sted VIP
 Deltagere Evald Andersen, Poul Rasmussen, Paul Erik Gjerka, Dan Nedensgaard, Lisbeth Mariegaard, John Sørensen, Jutta Hørlyck, Allan Holst, Hanne Berthelsen
 Fraværende -
 Afbud -
 Mødeleder Dan Nedensgaard
 Referent Kate Nielsen

		Deadline	Ansvarlig
1.	Godkendelse af referat fra 1. februar 2018 Referatet blev godkendt.		
2.	Godkendelse af dagsorden En del diskussion om nødvendigheden af dette punkt.		
3.	Hvad har været unikt i Aktivitetshuset i februar måned ? Mange fine arrangementer, at møde mange forskellige personer.		
4.	Årsmøde Mødeleder er Evald Andersen , Benny Pedersen har indvilliget i at være dirigent. Mødet starter kl. 13.30, der serveres øl og vand. Evald spørger Nadia Langhoff om hun vil spille til en sang efter eget valg. Evald indkalder de opstillede kandidater og Brugerrådet til formøde for at fortælle om opgaverne i Brugerrådet. Der kan kun afgives 1 stemme pr. person. Inforskærmen i brug til kandidaternes navne samt information , hvis det ønskes.		Evald
5.	Økonomi På Brugerrådets konto indestår 195.000 kr. Man enedes om at der hvert ½ år orienteres om status for begge konti.		
6.	Vedtægter Udvalget har udarbejdet et oplæg til ændring af vedtægterne. En del diskussion om, hvordan man skulle gribe det an. Dan udsender noter		Dan

	til næste møde, hvor alt bliver gennemgået.		
7.	Anerkendelse af de "usynlige" Hanne kom med forslag om et arrangement for de "usynlige". Hanne inviterer til Kaffe og Kage, Brugerrådet kan deltage.		Hanne
8.	Plan over flugtveje Der er udarbejdet tegninger over flugtveje. Der bestilles skilte til at anvise flugtvejene samt installeres alarm.		
9.	Gennemgang af aktionspunkter: <ul style="list-style-type: none"> • Tilbage melding om lukketider i Informationen: Informationen har ved deres sidste møde besluttet, at de gerne vil lukke kl. 14.30. Brugerrådet vil henstille til at lukketiden er kl. 15. Poul skal undersøge om det er muligt at få vagtplanen til at opfylde dette. • Tilbage melding fra Store Spilledag: Mange spil var repræsenteret, men knap så mange tilskuere. Bridge-holdet har et ønske om undervisning. Evald undersøger om det kan lade sig gøre, pris 12.000 kr. Hanne var meget tilfreds med dagen. • Tilbage melding fra aktiviteterne: Motionen - indkøb af nyt løbebånd. PR-gruppen - gennemgang af husets forskellige foldere med henblik på at udskiftning, især af gamle billeder. De Kreative – det fungerer fint med de mange salgsskabe. Biblioteket – man påtænker at sælge de bøger som har en vis værdi. • Tilbage melding fra Borgmesteren samt Hannes svar til Knud Abildgren: punktet bortfalder, sagen blev lukket på sidste møde. • Tilbage melding fra Veluxfonden: det var et fint fremmøde. Brugerrådet skal tænke fremad. 		Poul Evald
10.	2023-plan og SWOT-analyse: Tages op med det nye Brugerråd i maj måned.		
11.	Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> • Fotos af aktivitetslederne til "anegalleriet": møde i gruppen i morgen fredag, hvor det er på dagsordenen. • Ældremødet udsat: det skal ikke bortfalde, men meldes bedre ud. • Der kan nu ansøges om § 18- midler, flere grupper i huset kan ansøge, men er de opmærksomme på det? Det drejer sig om Besøgsvener, Hørenetværk m.fl. • Hvor mange Aktivitetsledere på hvert hold? – det blev diskuteret. 		

	Konklusion: Det er forskelligt fra hold til hold.		
--	---	--	--

Næste BR møde: Torsdag den 5. april 2018

Afbud fra Allan Holst, John Sørensen og Kate Nielsen

-oOo--